
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Uczniowskiego Klubu Pływackiego „JEDYNKA” 

z dnia 18 stycznia 2017 r. 

 W dniu 18 stycznia 2017 r. w Elblągu odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej Uczniowskiego 
Klubu Pływackiego „JEDYNKA”. W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej: Magdalena 
Lewandowska (przewodnicząca), Agnieszka Waśniewska oraz Robert Urbanowicz. W posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej uczestniczyli również bez prawa udziału w głosowaniu: Sylwia Domżalska, Małgorzata 
Dubnowska - Borczak oraz Piotr Tucholski. 

 W trakcie posiedzenia Komisji Rewizyjnej okazano następujące dokumenty: 
1. umowy zawarte przez Klub z następującymi podmiotami: 
 a) Ministerstwem Sportu i Turystyki z dnia 15 listopada 2016 r.; 
 b) Fundacją Elbląg z dnia 19 października 2016 r.; 
 c) Warmińsko Mazurskim Okręgowym Związkiem Pływackiem z dnia 5 października 2016 r. -  
 podpisaną jednostronnie przez prezesa okręgu Grzegorza Gaszyka; 
 d) Finis Europe z dnia 29 września 2016 r.; 
 e) Miejskim Ośrodkiem Sportu i Rekreacji w Elblągu z dnia 19 września 2016 r.; 
  f) Panem Tomaszem Wysockim z dnia 1 lipca 2016 r.; 
 g) Panem Sebastianem Towerek z dnia 31 lipca 2016 r.; 
 h) Panem Tomaszem Wysockim z dnia 31 sierpnia 2016 r.; 
 i) Panem Krzysztofem Kluge z dnia 31 sierpnia 2016 r.; 
 k) Panem Sebastianem Towarek z dnia 31 sierpnia 2016 r.; 
 l) Laboratorium Komunikacji sp. z o.o. z dnia 1 czerwca 2016 r.; 
 m) Sport Tours Marta Zając z dnia 20 czerwca 2016 r.; 
 n) Urzędem Miejskim w Elblągu z dnia 7 czerwca 2016 r.; 
 o) TYR Polska z dnia 1 maja 2016 r.; 
 p) Fundacją Elbląg z dnia 4 marca 2016 r.; 
 r) Urzędem Miejskim w Elblągu z dnia 2 marca 2016 r.  
2. bilans za okres od 1 stycznia 2016 r. do 31 grudnia 2016 r.; 
3. rachunek zysków i strat za okres od 1 stycznia 2016 r. do 31 grudnia 2016 r.; 
4. faktury kosztowe za okres od 7 marca 2016 r. do 29 grudnia 2016 r.; 
5. wyciągi z rachunku bankowego za okres od kwietnia 2016 do końca 2016 r. 

 Pani Małgorzata Dubnowska - Borczak stwierdziła, że okazane jej przez Komisję Rewizyjną 
dokumenty dotyczące działalności Klubu uważa za rzetelne i wystarczające. Pani Małgorzata Dubnowska - 
Borczak zastrzegła, że Jej celem było działanie dla dobra Klubu i przedstawienie Komisji Rewizyjnej swoich 
wątpliwości dotyczących współpracy poszczególnych członków Zarządu oraz sposobu podejmowania przez 
Zarząd Klubu decyzji miało na celu wyłącznie zabezpieczenie interesów Klubu. 

 W związku z tym, że w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej uczestniczyły Sylwia Domżalska i 
Małgorzata Dubnowska - Borczak obydwie Panie wymieniły się poglądami na temat ich współpracy w 
zarządzie Klubu. Odnosząc się do treści wiadomości email z dnia 29 grudnia 2016 r. Sylwia Domżalska 
zaprzeczyła zarzutom postawionym jej w tym mailu przez Panią Małgorzatę Dubnowską - Borczak.  

 W trakcie tej części dyskusji rozróżniono dwie kwestie, tj.: 
1. kwestię tego, czy podejmowane przez Zarząd decyzje były zgodne z interesami Klubu - w tym zakresie, 

po zweryfikowaniu dokumentów Pani Małgorzata Dubnowska - Borczak oraz Sylwia Domżalska 
zgodziły się, że działania Zarządu były ich ocenie zgodne z dobrem Klubu, oraz 



2. kwestię wzajemnych relacji w trakcie wykonywania funkcji członków Zarządu Klubu pomiędzy 
poszczególnymi członkami Zarządu. W tym zakresie Panie Małgorzata Dubnowska - Borczak i Sylwia 
Domżalska pozostały przy swoich zdaniach. Pani Małgorzata Dubnowska - Borczak wyraziła jednak 
ubolewanie z powodu opublikowania swoich zarzutów w treści udostępnionego publicznie maila.  
Obydwie Panie zgodziły się jednak, że dalsze eskalowanie sporu czy też próby dochodzenia swoich racji 
np. na drodze sądowej nie mają sensu i kategorycznie zadeklarowały, że nie będą kierowały sprawy na 
drogę sądową. W ich zgodnej opinii dalsze poruszanie ich wzajemnych nieporozumień byłoby stratą 
czasu a nadto mogłoby być sprzeczne z dobrem Klubu. 

   Komisja Rewizyjna oświadcza, że swoje stanowisko w przedmiocie oceny działalności Zarządu 
Klubu przedstawi w terminie określonym w § 30 Statutu, tj. co najmniej na 5 dni przed terminem Walnego 
Zebrania Delegatów.


